
•' 

Aleksandra Dziedzic 

Radna Miasta Krakowa 

wraz z niżej podpisanymi mieszkańcami 

Sz. P. 

Jacek Majchrowski 

Prezydent Miasta l<rakowa 

Interpelacja 

l<raków,08.01.2018 r. 

Dotyczy: Wniosku o budowę brakującego oświetlenia ulicznego przy ul. Lipowskiego 

W związku z licznymi skargami mieszkańców zwracam się z kolejną prośbą o podjęcie działań 
zmierzających do zainstalowania czterech brakujących punktów świetlnych oświetlenia drogowego 
przy ul. Lipowskiego, na odcinku przejazd kolejowy- ul. Drożdżowa. 

Nieoświetlony odcinek ul. Lipowskiego jest częścią jednej z głównych tras komunikacyjnych 
Bieżanowa. Na odcinku tym znajduje się przystanek MPI< linii autobusowej 133 oraz nieopodal 
przystanek Pl<P Bieżanów Drożdżownia. Jest to ciąg komunikacyjny o dużym natężeniu ruchu 
drogowego, a brak oświetlenia ulicznego stwarza niebezpieczeństwo zarówno dla pieszych 
użytkowników drogi, jak i dla tych zmotoryzowanych. 



Lista osób zwracających się z wnioskiem o budowę brakującego oświetlenia ulicznego przy l t  
Lipowskiego: 

Problem powy_iszy poruszałam już upr_zednio w interpelacjach radnej oraz poprawkach do 
budżetu Miasta Krakowa (również składanych do budżetu na rok 2018). Mając na uwadze 
bezpieczeństwo uczestników ruchu drogowego, po raz kolejny proszę o podjęcie działań 
zmierzających do realizacji zadania budowy brakującego oświetlenia na przedmiotowym odcinku. 
Równocześnie zwracam się z prośbą o potraktowanie zadania budowy brakującego oświetlenia 
ulicznego przy ..t Lipowskiego jako jednego z zadań priorytetowych w najbliższym czasie. 

•, , • .
' 

Z poważaniem, 

[wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o 
dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa 
ds. Ochrony Informacji Niejawnych]




